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بازدید معاون امنیتی و انتظامی استانداری آذربایجان شرقی از شرکت آبفای استان و بررسی
روند تامین و چالش های پیشروی آبرسانی شهر تبریز در پیک مصرف تابستان ۱۴۰۲

دکتر رزمی، معاون امنیتی و انتظامی استانداری آذربایجان شرقی از مرکز سامانه ارتباط مردمی 122 و تله متری شرکت

آبفای استان بازدید کرد.

به گزارش دفتر روابط عمومی آبفای استان ، دکتر رزمی، معاون امنیتی و انتظامی استانداری آذربایجان شرقی از مرکز سامانه ارتباطات مردمی 122 و تله متری شرکت آبفای استان

بازدید کرد. در این دیدار ضمن تشکر از زحمات شبانه روزی کارکنان شرکت آب و فاضلاب تمرین پایدار آب را لازمه امنیت و رفاه شهروندان دانست.

دکتر رزمی نقش مردم را در صرفه جویی و مصرف بهینه اساسی دانست و گفت با صرفه جویی مردم و هماهنگی و تلاش کارکنان خدوم شرکت آبفا، میتوانیم با کمترین مشکل از

پیک مصرف آب تابستان گذر کنیم.

معاون بهره برداری و توسعه آب شرکت آبفای استان در این دیدار ضمن ارائه گزارشی از روند اقدامات شرکت در مورد تامین آب شرب در سطح استان آذربایجان شرقی و کلانشهر

تبریز ارائه کرد .

مهندس صدیق گفت: همکاران ما شبانه روز درحال تلاش هستند تا وقفه ای در روند آبرسانی ایجاد نشود و تامین آب شرب کلانشهر تبریز نیز همواره اهمیتی بسزا برای همه ما

دارد. اما بنا بر مطالعاتی که سالهای گذشته صورت گرفته است، بایستی در آینده نزدیک منابع آب ارس را نیز به شبکه توزیع اضافه کنیم تا بتوانیم به موازنه ای در تولید و مصرف

دست یابیم.

مهندس رضوی نژاد مدیر آب تبریز نیز در این بازدید ابتدا گزارشی از روند تامین و توزیع آب تبریز ارائه داد و گفت آب تبریز از سه منبع عمده خط زرینه رود، سد نهند و چاه ها و

قنات های تبریز و حومه تامین می شود.

وی ادامه داد امسال نیز با کاهش نزولات آسمانی و افزایش دما با چالشی در روند تامین و توزیع آب روبرو هستیم .

اولین مورد منبع تامین آب سد نهند است، که با کاهش میزان بارندگی و آب ورودی به سد روبرو هستیم .

که در جهت پایداری شبکه ، تمهیداتی مانند حفر ۲۰ حلقه چاه دیگر در نظر گرفته شده که ۵ حلقه از آنها ظرف ۱۰ روز آینده در مدار بهره برداری قرار خواهد گرفت.

مهندس رضوی نژاد افزود میزان دریافتی ما از خط زرینه رود ۲۰۰ لیتر بر ثانیه بود که به همت همکاران آب منطقه ای این میزان امسال بیش از ۳۰۰ لیتر بر ثانیه است.

همچنین در حال احداث ایستگاه پمپاژی برای انتقال آب به مخازن باغمیشه و ولیعصر هستیم تا بتوانیم منابع تامین سد نهند را جایگزین کنیم.

ویدر پایان افزود تا به حال با مدیریت توزیع آب هیچ قطعی برنامه ریزی شده در سطح کلانشهر تبریز نداشتیم.
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